
Bestyrelsens beretning – 
Generalforsamlingen 2023 

 

Jeg vil gerne starte med at sige tusind tak til alle dem der var mødt frem på 
arbejdsdagen i går. 

Vi fik løst en række vigtige praktiske opgaver, hygget og ikke mindst snakket med 
hinanden og skabt gode relationer. 

Det store fremmøde betyder meget for foreningen, da vi derved ikke skal betale 
andre en formue for at gøre det samme.  

Vi vil selvfølgelig gerne opfordre så mange som muligt til at deltage i vores 2 årlige 
arbejdsdage – der er opgaver for alle, og vi hygger os sammen mens vi laver de 
praktiske ting. 

 

Ud over vores arbejdsdage har vi en række af ildsjæle der ligger en særlig indsats og 
vi vil fra bestyrelsen gerne benytte lejligheden til at sige en stor TAK til: 

 

- Tusind Tak til Berit i nr. 132 for at have været vores kassere i en lang periode 

- En STOR tak til Peder for at være vores daglige opsynsmand, ordne skilte og 
ikke mindst tømme skraldespandene ved stranden. 

- Tusind tak til dem der tager sig tid til at slå vores græs stier på engen – der er 
vi mange der er meget glade for 

- Tak til Henriette i nr. 92 for at have lavet maden vi skal have bagefter  

- Og tak til de øvrige, som vi ikke har nævnt her, men som har gjort noget for 
fællesskabet i Vidjeparken! 

 

I årets løb har vi i bestyrelsen arbejdet med en række forskellige ting  

 

- Vejene er jo som altid både en stor udgiftspost og noget vi alle benytter. Vi 
har kun hørt rosende ord om vejenes tilstand det seneste år – og har derfor 
valgt at fortsætte med Skelund Pallehandel på en 3-årig aftale til en god pris.  

- En dejlig varm og ikke mindst tør juni måned satte desværre en kæp i hjulet 
for vores traditionsrige Sct. Hans, men vi håber at vende stærkt tilbage i 2024. 

- Den helt store opgave i foråret har været at udskifte vores nedslidte og delvist 
ulovlige postkasseanlæg. Fra bestyrelsen synes vi at resultatet er blevet 



utroligt flot, og vi vil gerne takke alle for den store indsats der har været med 
at få det opsat. 
Desværre har ikke alle hentet deres nøgler endnu, og pga. postloven og GDPR 
må vi ikke opbevare en kopi af nøglerne mere. De nøgler der ikke er afhentet 
ved Generalforsamlingens afslutning vil blive smidt i de respektive postkasser. 
Herefter er det op til ejer at få postkasse åbnet af en låsesmed. 

 

Til slut vil vi gerne byde de 9! nye medlemmer hjerteligt velkommen. Igen i år har 
en stor del af vores ejendommen skifter hænder, og vi får ros af 
ejendomsmæglerne for tilgængeligheden af materialer. 
Dermed har over 60 ejendomme fået nye ejere over de seneste år, og der er 
herudover flere byggerier der er afsluttet elle igang af nye sommerhuse i vores 
forening.  Vi håber, fra bestyrelsens side meget at alle de nye deltager både i dag 
og på vores øvrige fællesarrangementer. For dem af jer der ikke ved det har vi 
dels en super hjemmeside med en masse nyttige og praktisk information 
www.vidjeparken.dk og i det daglige bruger mange os vores fælles facebook 
gruppe – Bare søg efter Vidjeparken på facebook – gruppen er lukket så det er 
kun medlemmer der kan se opslagene. Husk at angive husnummer og 
tilhørsforhold til Vidjeparken når i ansøger om medlemskab. 

 

Og husk – denne forening er et fælleskab – bestyrelsen har ikke eneret på 
hverken gode ideer eller enevælde på alle beslutninger – Derfor en opfordring til 
at hvis du har ideer eller forslag, så tag kontakt til bestyrelsen. Vi er åbne overfor 
nye tiltag – og vil gerne støtte op – og ser gerne at andre også tager et initiativ til 
at gøre vores sommerhusområde endnu bedre. 

 

Tak for ordet. 

 

 

 

 

 

 

http://www.vidjeparken.dk/

